
        Protokół Nr XIX/2016 

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 28 września 2016 roku  w lokalu
Urzędu Gminy w Dobrem.

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 10 i trwały do godziny 13 00.

Radny nieobecny podczas całych obrad Pan Roman Sajnóg.

W sesji udział wzięli: radni Rady Gminy w liczbie 14 osób – lista obecności na piśmie 
w załączeniu, sołtysi  z terenu gminy Dobre – lista obecności na piśmie w załączeniu ,
Wójt Gminy Dobre Pan Tadeusz Gałązka, Sekretarz Gminy , Skarbnik Gminy , radny 
powiatu mińskiego Pan Andrzej Krasuski.

Do pkt.1.Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański,
który powitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych 
co stanowi 94 % ustawowego składu Rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek  obrad /na piśmie załączeniu /.
Uwag do porządku nie wniesiono .

Do pkt.2.Informacja o pismach , jakie wpłynęły do Rady Gminy .

1/pismo Lokalnej Grupy Turystycznej w Mińsku Mazowieckim w sprawie propozycji 
   przystąpienia do Grupy , pismo stanowi załącznik do niniejszzego protokółu,
2/pismo Kom endy Powiatowej Policji w Mińsku Mazowieckim z prośbą o zabezpieczenie 
   środków w przyszłorocznym budżecie na doposażenie Komisariatu Policji na zakup   
    samochodu i nagrody dla policjantów, pismo stanowi załącznik do niniejszego protokółu,
3/pismo Pana M.Perzanowskiego kierowane do Wójta Gminy , a do wiadomości Rady  
   Gminy w  sprawie naprawy chodnika w Dobrem ul.Kilińskiego ,
   pismo stanowi załącznik do niniejszego protokółu,
4/pismo P.J.Ćwieka  , który informuje ,że nie będzie mógł wziąć udziału w sesji,
   pismo stanowi załącznik do niniejszego protokółu,

Wójt Gminy – do pisma pierwszego , na ostatnim konwencie Wójtów prelekcje miała Pani 
Prezes tej Grupy Turystycznej i nakreśliła cele i działania . Przystąpienie do tej organizacji 
wiąże się z kosztami . Dla naszej gminy to koszt ok.3 tysięcy złotych rocznie ..Grupa będzie 
pozyskiwała środki na swoją działalność. Proponuję tą sprawą zająć się na Komisji BOR.
Wniosek Pana Perzanowskiego .  Zauważyłem już to na wiosnę , ściągnąłem inspektora  
nadzoru i wykonawcę. Ustalono ,że wykonawca dokona naprawy chodnika. Winowajca 
sytuacji są TIR-y , które wjeżdżają do firmy  , ale nie mieszczą się w promieniu skrętu i 
muszą wjeżdżać na chodnik . Skręt zostanie przebudowany i zabezpieczony .
Pismo Policji o dofinansowanie zakupu samochodu proponuje na Komisję BOR.
4/pismo Pana Ćwieka , zaprosimy jeszcze raz tego Pana na Komisję BOR. Na ostatnie
posiedzenie nie przybył z uwagi na to ,że przebywał w podróży zagranicznej .
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Do pkt.3.Rozpatrzenie wniosków stałych Komisji Rady Gminy  z ostatnio odbytych posiedzeń.

Komisje wniosków nie złożyły .

Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał Rady  
Gminy .

Wójt Gminy – od czasu ostatniej sesji 1/przyjąłem 110 interesantów w różnych sprawach,
2/uchwały są w trakcie realizacji lub są zrealizowane,
3/w dniu 27 września dokonano otwarcia ofert dot. ppp, wpłynęły dwie oferty :
  pierwsza  za 6 797 968,50 złotych , druga za 2 872 200,00 zł . W dniu 29.09 będziemy 
  rozmawiać odnośnie negocjacji cen . Gmina na to zadanie przeznaczyła 2 mln złotych
  i jeśli firmy nie zejdą do tej kwoty zadanie nie będzie realizowane .
4/W dniu 01.09.2016r podpisano umowę na wykonanie zadania Rozbudowa oczyszczalni  
  ścieków w miejscowości Dobre gmina Dobre dz. nr 107, obręb Zdrojówki nr ref. GKI  
  271.8.2016 z Konsorcjum w składzie:
 Konstrukcje  Jastrzębie  Sp.  z  o.  o.ul.  Towarowa  15,44-330  Jastrzębie-Zdrój  -  Lider 
Konsorcjum  Becker-Warkop Sp. z o. o., Partner Konsorcjum I, Quantum-BIO Sp. z o. o. 
Partner Konsorcjum II na kwotę 2 298 956,75zł.  Termin realizacji zadania 6 miesięcy od 
podpisania umowy.
5/W dniu 24.08.2016r zawarto umowę na Zakup biletów miesięcznych dla dzieci  
 dojeżdżających do placówek oświatowych w regularnym przewozie osób na terenie Gminy 
  Dobre w roku szkolnym 2016/2017 -GKI 271.11.2016 z Przedsiębiorstwem Komunikacji 
  Samochodowej w Mińsku Mazowieckim, ul. Warszawska 222, 05-300 Mińsk Mazowiecki 
  -cena brutto za okres obowiązywania umowy (za 4 miesiące) – zamówienie podstawowe – 
  105 419,56zł;-cena brutto za okres obowiązywania umowy (za 6 miesięcy prawo opcji) – 
  158 129,32zł . Wykonanie przedmiotu zamówienia razem z prawem opcji – 263 548,88zł.
7/Unieważniono przetarg nieograniczony w dniu 18 sierpnia 2016r na wykonanie zadania 
  Transport uczniów niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Dobre do szkół  
  specjalnych  w roku szkolnym 2016/2017-GKI 271.12.2016 
8/Trwa projektowanie sieci wodociągowej w miejscowości Kąty Borucza i Poręby Stare  
   gmina Dobre –etap uzgodnień z właścicielami działek.
9/Na wniosek Gminy Dobre i OSP wszczęte postępowania w sprawie zmian sposobu   
   użytkowania remiz strażackich  na świetlice wiejskie w Ryni, Rakówcu, Nowej Wsi,   
   Brzozowicy. 

10/Wydana została decyzja na przebudowę, rozbudowie, nadbudowie oraz zmianę sposobu 
   użytkowania budynku remizy strażackiej wraz z garażem na świetlicę wiejskąw   
   Czarnogłowiu. 

11/Prywatny inwestor złożył wniosek o ustalenie warunków zabudowy na budowę hali -  
   magazynu w Rakówcu,  do składowania materiałów niezbędnych do składania rolet i   
   moskitier oraz ich pakowanie. 

12/Wprowadzono stałą organizację ruchu na drodze 637 (w obrębie Dobre na wysokości ul. 
    Zdrojówki i miejscowości Grabniak oraz w Porębach Nowych.
13/Wykonano i  odebrano przebudowę  drogi gminnej Walentów- Brzozowica (  odcinek ok. 
    1, 5 km nawierzchni asfaltowej)
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14/Wykonano i odebrano zadanie pod nazwą „ Przebudowa drogi gminnej w miejscowości 
    Rąbierz Kolonia odcinek ok. 820 mb”
15/Wykonano i odebrano zadanie pod nazwą „ Przebudowa chodnika na ul. Konstantego 
   Laszczki w Dobrem ”
16/Wykonano utwardzenie wokół toalety publicznej
17/Wykonano i zamontowano wiaty przystankowe w miejscowościach: Jaczewek Wólka 
    Kokosia , Wólka Kobylańska, Grabniak, Czarnocin, Radoszyna, Rudno
18/Przeprowadzono profilowanie i równanie dróg na terenie gminy Dobre
19/Przeprowadzono wykaszanie poboczy przydrożnych na terenie Gminy
20/ Wykonano 3 dodatkowe przepusty pod drogą w Rąbierz Kolonia
 21/Wbudowano 3 przepusty na drodze w Walentowie
W ramach Funduszu Sołeckiego wykonano:

1.  remont drogi w Świdrowie- żwirowanie
2.  odtwarzanie rowów w Sołkach
3.  kopanie rowów na drodze Sołki-  Makówiec Mały
4.  zbieranie poboczy i odtwarzanie rowów w Osęczyźnie
5.  remont drogi w Kobylance- żwirowanie
6.  remont drogi w Ratoszynie- żwirowanie i obsadzanie przepustu 
7.  remont drogi w Grabniaku ( od str. Porąb Nowych- żwirowanie)
8.  remont drogi w Porębach Starych- żwirowanie
9.  dostawa żwiru na drogę w Kątach Borsucza
10.  wykonano  300 m stabilizacji cementowej w Rudzie Pniewnik
11.  wykonano ok. 1 km stabilizacji cementowej na drodze Mlęcin- Adamów ( z funduszy 

sołeckich Adamowa i Męcina)
12.  wykonano 300 m stabilizacji cementowej na drodze w Gęsiance 
13.  wykonano 300 m stabilizacji cementowej w Dropiu
14.  wykonano ok. 700 m stabilizacji cementowej na drodze w Głęboczycy
15.  Wykonano  ok. 1 km stabilizacji cementowej na drodze w Rakowiec – Wólka Mlęcka
16.  remont drogi – montaż dwóch  przepustów w Marcelinie
17.  wykonano remont drogi – żwirowanie w Joaninie
18.  naprawa drogi w Antoninie ( powierzchniowe utrwalenie )
19. pogłębiono staw w Porębach Nowych
20.  przygotowano dokumentację projektową na budowę ul. Armii Krajowej w Dobrem
21. W 26 sierpnia 2016 roku ostatecznie zakończono sprawę uregulowania stanów prawnych 

działek zajętych pod poszerzenie drogi gminnej na odcinku Poręby Nowe – Poręby Stare – 
Wólka Kokosia. Na rzecz Gminy Dobre przekazano w sumie 13 działek o ogólnej 
powierzchni 0,0409 ha. Przekazanie nastąpiło nieodpłatnie, w formie darowizny.

22. W drodze rozeznania cenowego wyłoniono wykonawcę dokumentacji projektowej 
dobudowy oświetlenia ulicznego w miejscowościach Wólka Kobylańska i Makówiec Duży. 
Najtańszą i jedyną ofertę złożyła  firma AVC Polska Sp. z o.o. z Warszawy.  Cena 
wykonania prac opiewa na kwotę 11.844,90 zł brutto ( z czego 7.195,50 zł – Makówiec 
Duży, 4.649,40 zł -Wólka Kobylańska). Zadanie realizowane jest w ramach funduszy 
sołeckich poszczególnych miejscowości. 

23. Również w drodze rozeznania cenowego wyłoniono wykonawcę budowy oświetlenia 
ulicznego w miejscowości Kąty Borucza (odcinek od budynku po szkole podstawowej do 
kaplicy).  W wyznaczonym terminie ofertę złożyła  firma ELMAT s.c. z Sokołowa 
Podlaskiego.  Cena wykonania prac opiewa na kwotę 8 117,50 zł brutto. Zadanie 
realizowane jest w ramach funduszu sołeckiego miejscowości Kąty Borucza. 
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22/Dnia  16 sierpnia 2016 roku odbył się I przetarg ustny nieograniczony na najem lokalu 
  użytkowego, położonego w budynku przy ulicy Rynek 25 (parter) w miejscowości Dobre, 
  gmina Dobre,  o powierzchni 83,70 m2,  wadium 150,00 zł, cena wywoławcza stawki  
  miesięcznej czynszu 1.515,00 zł brutto. 
 Nikt nie przystąpił jednak do licytacji. W wyniku tego przetarg zakończył się wynikiem 
negatywnym. Kolejny termin przetargu został wyznaczony na dzień  14 października 2016 
roku na godz. 10.00
Cena wywoławcza stawki miesięcznej czynszu została obniżona do kwoty 1.000,00 zł brutto
23/Dnia 07 września 2016 roku podpisana została umowa najmu lokalu mieszkalnego o  
  pow. 66,5 m2 usytuowanego w Dobrem przy ul. Szkolnej. Najemcą lokalu została Pani  
   Emilia Werengowska zam. Dobre ul. Kilińskiego 10D/9. 
   Stawka miesięczna czynszu wynosi 558,60 złotych.
24/Przygotowano i złożono wniosek o dofinansowanie w ramach Programu Operacyjnego 
   Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Działanie 2.3. Gospodarka wodno – ściekowa w 
   aglomeracjach, Typ projektów: Projekty dotyczące gospodarki wodno- ściekowej   
    realizowane w regionach lepiej rozwiniętych w aglomeracjach o wielkości od 2000 RLM 
   do 10000 RLM pod nazwą: „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Dobre

     gmina Dobre dz. nr 107, obręb Zdrojówki wraz z budową kanalizacji sanitarnej w  
   miejscowości Dobre”

25/W związku z zakwalifikowaniem przez Wojewodę Mazowieckiego zadania „Przebudowa 
   drogi gminnej Nr 220329W na działkach nr 148/1 i 149 w m. Walentów i 393 w m.  
    Brzozowica, gmina Dobre, pow. miński, woj. mazowieckie” podpisano umowę na  
    dofinansowanie inwestycji. Zadanie zostało wykonane, złożono Wniosek o płatność.

26/Przygotowano i złożono wniosek o dofinansowanie w ramach Programu rozwoju  
   gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019 w Urzędzie    
  Wojewódzkim w Warszawie pod nazwą: „Budowa ulicy Armii Krajowej - droga gminna nr 
  220342W w miejscowości Dobre, pow. miński, woj. mazowieckie”

27/Trwają prace dotyczące projektu „Energia dla przyszłości – odnawialne źródła energii w 
  gminach wschodniego Mazowsza: Dobre, Jakubów, Stanisławów i Stara Kornica”  
  polegające na przygotowywaniu dokumentów niezbędnych do złożenia wniosku o  
  dofinansowanie.

28/Złożono wniosek o pożyczkę w Europejskim Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej na wkład 
  własny dot. inwestycji „Przebudowa drogi gminnej Nr 220329W na działkach nr 148/1 i 
149 w m. Walentów i 393 w m. Brzozowica, gmina Dobre, pow. miński, woj. mazowieckie”

29/W trakcie przygotowywania jest wniosek o pożyczkę z WFOŚ w Warszawie na  
  inwestycję: „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Dobre gmina Dobre dz. nr 
  107, obręb Zdrojówki”.
30/ w dniu 23 lipca brałem udział w spotkaniu z firmą GAZYSTEM odnośnie budowy 
  gazociągu, uzgodniono szczegóły harmonogramu prac , odbędą się w tej sprawie 
  spotkania z mieszkańcami ,
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31/odbyła się rozmowa z z Prezesem Lokalnej Organizacji Turystycznej,
32/prowadziłem rozmowy z Wójtem Gminy Wierzbno co do warunków przyłączenia
    Wierzbna do naszego wodociągu ,
33/odbyło się szereg spotkań  w sprawie funduszu sołeckiego,
34/spotkałem się z Marszałkiem Woj. Mazowieckeigo w sprawie braku kwalifikacji o   
   dotację do dróg,
35/w dniu 21 sierpnia odbyły się dożynki gminno – parafialne , opinie pozostawiam  
   Państwu . Impreza kosztuje bardzo dużo pracy i dziękuję wszystkim , którzy wzięli udział 
    w przygotowaniu7 uroczystości.
36/złożyłem wniosek do Zarządu Dróg w Mińsku Mazowieckim o budowę chodnika na  
   ul. Kościuszki oraz o wykonanie nakładek bitumicznych ,
37/braliśmy udział  w rozpoczęciu roku szkolnego,
37/brałem udział w obchodach 600-lecia Dębę Wielkie,
38/ w dniu 11 września odbył się gminny rajd rowerowy,
39/uczestniczyłem w szkoleniu w Zabużu dot. pozyskiwania środków,
40/odbyła się Komisja BOR,
41/poprosiłem o spotkanie z dyrektorem  PGE odnośnie odstąpienia od umowy moc   
   przyłączeniowej .Sprawa dotyczy rezygnacji z budowy nowej szkoły podstawowej w   
   Dobrem,
42/odbył się przegląd chodnika na ul.Kilińskiego i ul.Poniatowskiego,
43/uruchomiono dwie nowe klasy w szkole podstawowej w Dobrem,
44/były prowadzone konsultacje w sprawie budowy boiska w Dobrem,
45/budynek po byłym przedszkolu będzie przystosowany na żłobek,

Do pkt.5.zapytania radnych i sołtysów.

Radna H.Wadas – 1/jakie są możliwości wykorzystania nieczynnej studni w Mlęcinie ?
2/jak wygląda ściągalność za wodę, czy stanie się praktyką odcinanie wody dłużnikom ?
3/przy nowych stabilizacjach należałoby zbierać ziemię z poboczy i z rowów,
Radny St.Pawiński – 1/czy będzie uruchomiona kosiarka do koszenia poboczy?
2/mówiłem o potrzebie trzech wywrotek żwiru na drogę po budowie linii energetycznej ,  
  firma tego nie zrealizował , dotyczy to drogi w Rąbierzy,
3/mieszkańcy Rudna pytają o asfalt na betonówce , której właściwie już nie ma ,
4/w Czarnocinie miała być segregacja śmieci , czy będzie to realizowane?
5/czy została wykonana  droga poprzez nakrapianie?
Radny K.Zaperty- 1/czy coś jest robione  w sprawie wodociągu w Makówcu?
2/czy będzie tyczona droga  do Makówca i czy będą kopane rowy tak jak są ?
3/sprawa  starego  budynku  Urzędu  Gminy,  radni  na  komisji  ustalili  ,że  działki  nie  
sprzedajemy .Dlaczego tylko jeden inwestor ?
4/Czy mieszkania komunalne mogą być prywatne? Chyba nie .Mieliśmy przeznaczyć 
  50 tysięcy złotych na rozbiórkę budynku w 2017 roku . Dlaczego tylko jedna osoba   
   decyduje  w firmie ? Czym zajmuje się firma BASTION ? Co to jest za firma?
Radny Z.Olko – czyt byłaby możliwość uruchomienia wszystkich lamp oświetlenia  
  ulicznego w okresie jesienno zimowym?
Radny P.Sadurski – 1/w piątek pokazała się firma i wyłączyła lampy,
2/jak według Pana powinna być zbudowana droga gminna , zakończona asfaltem , jakie  
   warstwy?
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3/ukazał się program mieszkanie plus , jakie decyzje zostały podjęte w tej sprawie ?
4/dlaczego nie wykonano przetargu na zakup biletów dla dzieci?
5/jaka firma wykonywała stabilizację Walentów – Brzozowica , a jak firma asfalt?
   Chodzi o stabilizacje taką jak w Jaczewku .
6/ ile lamp będzie zainstalowanych w Kątach Borucza?
7/miedzy sesjami miał miejsce pożar w miejscowości Brzozowca ,jakie wyciągnął Pan  
   wnioski względem zaistniałej sytuacji?Dlaczego nie było straży , dlaczego  hydrant był 
   nieczynny?
Wójt Gminy – opowiada Pan głupoty . Trzeba było tam być i pomóc człowiekowi .Pan jako 
radny powinien pomóc .
Radna D.Wielechowska – 1/czy jest możliwość ustawienia luster przy drodze powiatowej  
w Rudzienku ?
2/jakie możemy poczynić kroki ,aby mieszkańcom byłego Tadeuszowa uruchomić  
   przystanek?
Radny W.Bogucki – jak jest obłożona pracami koparka bo chciałbym uruchomić koparkę w 
Wólce Mlęckiej i Rąbierzy Kolonii?
Radny R.Kur- czy można złożyć pismo do linii przewozowej ,aby kierowca zatrzymywał się 
na przystankach?
P.Andrzej Krasuski radny powiatowy – droga na ul.K.Laszczki została dofinansowana przez 
powiat.
Dlaczego Wójt zezwala firmie na posadowienie odpadów?
Wójt Gminy – decyzję wydał Starosta .
Radca prawny – to nie była decyzja zezwalająca temu konkretnemu Panu . Wójt prowadził 
postępowanie co do raportu oddziaływania na środowisko . Zezwolenie wydał Starosta poza 
gminą .
P.A.Szostak sołtys sołectwa Rudzianko- kable , które były kładzione , ślad drogi nie zgadza 
się ze śladem geodezyjnym . Prośba jest taka ,aby droga była zgodna z geodezją.
P.R.Cyran sołtys sołectwa Czarnogłów- Wójt mówił o potrzebie rozmów z firmą ORANGE 
bo nie ma zasięgu. Jest informacja ,że będzie budowana wieża. Czy były jakieś rozmowy?
Radny St.Paderewski – dziękuję pracownikom Urzędu Gminy za udział w budowie drogi.

Do pkt.6.Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/144/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.7.Podjęcie uchwały w sprawie  wstępnej lokalizacji nowych przystanków dla 
autobusowej    komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr  2213W.

Wójt Gminy – taka była konieczność i postulaty mieszkańców.
P.P.Nowakowska sołtys sołectwa Rakówiec- przystanek w dokumentacji8 jest przy pętli ,a  
w rzeczywistości wiata jest koło świetlicy .Trzeba to uregulować.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/145/16 na piśmie w załączeniu .
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Do pkt.8.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
 charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/146/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.9.Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu zapobiegania bezdomności oraz 
opieki nad bezdomnymi zwierzętami”.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/147/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.10.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie ,w formie darowizny ,  
nieruchomości gruntowych, położonych w miejscowości Sąchocin gmina Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/148/16 na piśmie w załączeniu .

Deo pkt.11.Podjęcie uchwały w sprawie zgody na przyjęcie darowizny , nieruchomości    
gruntowych,położonych w miejscowości Rudzienko gmina Dobre.

Radny P.Sadurski – dlaczego nie mamy powierzchni działek?
Radca prawny – nie ma takiej konieczności ,ale to na przyszłość.
Radny M.Poławski – to może na przyszłość.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/149/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie , w formie darowizny,   
nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Grabniak gmina Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/150/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie , w formie darowizny,  
nieruchomości gruntowych,położonych w miejscowości Makówiec Duży gmina Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/151/16 na piśmie w załączeniu .
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Do pkt.14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu  
nieruchomości gruntowej,  położonej w miejscowości Makówiec Duży  gmina Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/152/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.15.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w 
miejscowości Wólka  Kobylańska .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XIX/153/16 na piśmie w załączeniu .

Obrady opuścił radny Stanisław Paderewski i do końca sesji nie wrócił na obrady.

Do pkt.16.Informacja Wójta Gminy o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej gminy Dobre oraz planów finansowych gminnych instytucji kultury za 
I półrocze 2016 roku .

Radni nie wnieśli uwag do powyższej informacji.

Do pkt.17.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2016 rok.

Radny P.Sadurski – zawsze otrzymywałem zarządzenia Wójta ,a teraz nie otrzymałem.
Skarbnik Gminy – po prostu w pospiechu zapomniałam , przepraszam.
Przew. Rady Gminy – dz.600 kara za zajęcie pasa drogowego?
Skarbnik Gminy – jest to kara za niezgodne z prawem zajęcia pasa drogowego w drodze 
gminnej.
Radny P.Sadurski – dz.600 darowizna , co to jest ? A dożynki?
Skarbnik Gminy – dz.600 to drogi , a dożynki to w sprawozdaniu w GOK- u .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . Podczas głosowania nieobecny 
radny St. Paderewski .

Uchwała Nr XIX/154/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.18.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobre 
na lata 2016 – 2027.   

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . Podczas głosowania nieobecny 
radny St. Paderewski .

Uchwała Nr XIX/155/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.19.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół jednogłośnie .Podczas głosowania nieobecny 
radny St. Paderewski .
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Do pkt.20.Odpowiedzi na zapytania radnych i sołtysów .

Wójt Gminy – 1/studnia w Mlęcinie jest sprawna  i czynna, raz  w miesiącu jest 
  przepompowywana i będzie wykorzystywana,
2/pobocza po stabilizacji będą zrobione ,ale nie mam na razie  mocy przerobowych ,
3/znaki przy drogach , musimy mieć zmianę organizacyjną ruchu , znak znakiem ,a  
  kierowca i tak robi co chce . Zawiadomiłem o tym policję  , ale policja ma bardzo dużo 
  zadań i nie jest w stanie zając się wszystkimi sprawami ,
4/koszenie poboczy ,będziemy  kosić , prace te przerwano bo nie mam ludzi do pracy,
5/droga po linii kablowej , zwrócę się do firmy ,aby dowiozła żwiru na ten odcinek ,
6/asfalt w Rudnie , droga  realizowana w niedługim czasie ,
7/segregacja śmieci w Czarnocinie , najbardziej zainteresowana osoba wyszła z sali, decyzję 
  wydał starosta  i nie mam na to wpływu. .Przykrym jest to ,że radny powiatowy zadaje 
   pytanie ,sieje ferment i wychodzi  nie czekając na odpowiedź . Traktuje wszystkich   
   niepoważnie ,
8/naprawa drogi przez nakrapianie , na razie wykonano 250 metrów, będzie jeszcze 
  50 metrów ,
9/wodociąg w Makówcu , jest to w ciągu miejscowości :Marcelin,Świdrów, Sąchocin  . Od 
  czerwca czekamy na nabór wniosków . Będzie można je składać  w październiku ,jesteśmy
  przygotowani do jego złożeni ,
10/ kopanie rowów w Makówcu, część  prac już wykonano . Przyjedzie geodeta i wznowi 
  nam granice,
11/budynek po starej gminie , firma BASTION nie wiem co to jest za firma. Rozmawiałem z 
  Panem Ćwiekiem i dlatego korespondencja była kierowana do niego . To Państwo   
  będziecie decydować co dalej z budynkiem i działką. Jeżeli ktoś wyciąga do nas rękę to 
  zapraszajmy ludzi do siebie i rozmawiajmy .jest jakaś propozycja , rozważmy ją.

Radny K.Zaperty - na komisji BOR podjęliśmy decyzję , działki nie sprzedajemy . Czy Pan
przekazał tę informację Panu Ćwiekowi ?
Wójt Gminy – nie ,nic nie przekazywałem.
Radny K.Zaperty – czy prywatny inwestor może  mieć mieszkania komunalne?
Radca prawny – Pan Wójt nie musi wszystkiego wiedzieć, wszystko na razie jest na etapie  
projektów .
Wójt Gminy – będzie wiele spraw do uregulowania .

12/uruchomienie lamp oświetlenia ulicznego na okres zimy , stanie się w niedługim  
   czasie .Dojdzie do dialogu negocjacyjnego w ramach ppp . Jeśli dojdziemy do   
   porozumienia to zadanie  będzie realizowane , a jeśli nie to znajdziemy  inne wyjście,
13/jeśli Pan Sadurski  zauważył ,że lampy nie świecą to proszę o telefon do Urzędu ,
14/jak powinna być wybudowana droga , pozostawiam to pytanie bez odpowiedzi, nie będę 
  odpowiadał na tandetne pytania . Stabilizacje buduje  się przy współudziale mieszkańców,
  jakość jest bardzo dobra , jeśli  Pan ma jakieś inne rozwiązanie to proszę powiedzieć.
  Firma budująca stabilizację w Rakówcu wykonała ją w taki sam sposób jak mieszkańcy , 
  ale za znacznie większe pieniądze.

Radny P.Sadurski – ja pytałem jak powinna wyglądać droga gminna , nie odpowiedział Pan 
na moje pytanie .
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Przew.Rady Gminy – niech Pan zadaje konkretne pytania .
Radny P.Sadurski – mnie interesuje to gdzie będą stabilizacje .
Sekretarz Gminy – Pana pytanie było źle postawione . Na takie pytania nie ma odpowiedzi .
To projektant w projekcie określi jaka powinna być droga.
Przew.Rady Gminy – na Pana pytania nie ma odpowiedzi. Panu skończyły się tematy .
Wójt Gminy – moja wizja dróg na terenie gminy jest taka ,aby były czarne ,ale najpierw 
muszą być szare .

15/program mieszkanie 500 + , konkretnych działań nie ma , o tym dużo się mówi .  
  Mieszkania będą budowane na terenach Skarbu Państwa ,
16/przetarg na zakup biletów był przeprowadzony , w sprawozdaniu o tym czytałem,
17/firma , która wykonywała stabilizację w Brzozowicy , sprawa jest w sądzie  ,ale ja
  podjąłem decyzję o przykryciu jej asfaltem za kwotę 524 tysiące złotych . Ja nie biorę  
  odpowiedzialności za to zadanie.,
18/oświetlenie uliczne Kąty Borucza , ile lamp .Będą lampy, jest na to projekt i 
   pozwolenie na budowę,
19/pożar w Brzozowicy i jakie wnioski . A jakie wnioski Pan wyciągnął?

Radny P.Sadurski – nie było możliwości uruchomienia hydrantu , w budżecie przeznaczamy 
duże pieniądze .Po co jednostki OSP , może pomyśleć o czymś innym ? Jak to jest
możliwe że ,  PSP była pierwsza?
Wójt Gminy – podjęliśmy działania błyskawicznie ,wspomogły nas jednostki z Jakubowa i 
Stanisławowa. Jeśli Pan nie był i nie widział to niech Pan nie kłamie. Hydrant jest sprawny.
Pan Sadurski kłamie i buntuje ludzi przeciwko mnie. Jeśli Pan ma zastrzeżenia do straży to 
niech Pan będzie członkiem straży ,ale Pana nikt nie chce bo Pan by tylko mącił w strażach 
Dobrze wiem jak było bo byłem cały czas obecny . Na drugi dzień  czterech moich ludzi 
wraz z panem Skuzą pracowali , workowali zboże. Pan próbuje oszukać ludzi , wstyd mi za 
Pana .Zorganizowałem posiłek dla wszystkich strażaków, ściągnąłem dodatkowe straże i 
pomoc . Przykro ,że są takie informacje.
Przew. Rady Gminy – Pan Sadurski  ostatnio czepia się naszych strażaków .Jest mi przykro 
słuchać pańskich słów .My jedziemy z własnej woli i chęci .narażamy  życie i zdrowie. Pan 
próbuje żerować na ludzkiej krzywdzie. To są ochotnicy , nie maja płacone.
Radny M. Poławski – czy Pan ma wiedzę ilu strażaków PSP jest na zmianie ?
Nie mieli możliwości sami zabezpieczyć pożaru . Przy pożarze były wszystkie jednostki 
poza Porębami..
Radny P.Sadurski – będę próbował wyjaśnić prawdę .
Radny M.Poławski – zgłębi Pan pracę strażaków.
Wójt Gminy – ubliża pan strażakom. Żądam przeprosin za ten hydrant bo hydrant działał.
Mam prośbę , jeśli Państwo widzicie taką możliwość to proszę o pomoc dla tych państwa  w 
postaci siana czy słomy.

20/lustra na drodze powiatowej w Rudzienku , zwrócę się z pismem do powiatu,
21/przystanek dla mieszkańców Tadeuszowa , będzie to możliwe koło Państwa Kotwiców ,
22/ praca koparki , jak tylko wygospodaruję czas to wyślę koparkę ,
23/kursy linii Sokołów, wystosujemy pismo do przewoźników,
24/pytania pana Krasuskiego : droga na ul.K.Laszczki ,zadanie było z powiatem 50:50,
    zezwolenie na segregację  śmieci ,odpowiedzi już udzieliłem,
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25/wyznaczenie drogi w Rudzienku zgodnie z ewidencją , mieszkańcy sami przenoszą drogę 
    musimy geodezyjnie ją wyznaczyć,
26/pytanie Pani Ceran, sygnał z Orange, pisałem dwukrotnie ,ale nie otrzymałem   
   odpowiedzi , napiszę jeszcze raz,
27/zaległości w opłatach za wodę wynoszą  18 494,98 złotych ,nie stosowałem jeszcze
   odcinania dostępu do wody , nie wiem czy to będzie humanitarne  ,mogę mieszkańcom 
    przypominać.
Radna H.Wadas – jestem za ostrym cięciem.

Do pkt.21.Wolne wnioski .

Radny K.Laskowski – usłyszeliśmy o dwóch  ofertach  na ppp , być może firma nie zejdzie 
z ceny. Może zacząć sukcesywnie wymieniać lampy , technologia zmienia się. Czy ppp
opłaca się nam? Ceny są zaskakująco wysokie. Kiedy będzie rozstrzygnięta kwestia 
negocjacji ?
Wójt Gminy – mam nadzieje ,że nastąpi to szybko , nie wiem dokładnie kiedy.
Radna H.Wadas-  w nawiązaniu do stabilizacji wykonanych w tym roku dziękuję
bardzo pracownikom Urzędu gminy , mieszkańcy stawili się wraz z rodzinami i z dziećmi 
do pracy .Jeśli chodzi o jakieś zastrzeżenia , nie wiem czy te stabilizacje trzymają  
parametry czy nie ,ale najwięcej mówią ci , którzy nie mają zielonego pojęcia.
Panie Wójcie tak trzymać, jest to słuszna droga do działania.
Nie jestem strażakiem ,ale jeśli padają jakieś zastrzeżenia do straży to boli mnie serce.
Proszę nie oskarżać strażaków , to ochotnicy , nikt im za to nie płaci.
 Mieszkańcy Adamowa proszą o ustawienie znaku „uwaga zwierzęta domowe”.
Proszę  o nowe tablice z napisem sołtys.
Radny K.Zaperty – obserwowałem zmianę operatora koparki , obecny operator to naprawdę 
fachowiec, ślicznie wykonał pracę.
Wójt Gminy – bardzo dziękuję , ja już oceniłem  pracownika , umiejętności , ma 
niesamowite . Od 1 października podniosę mu pensję.
Radny K.Laskowski – ja dziękuję za poszerzenie parkingu przy szkole i przy gimnazjum.
Co do drogi w Głęboczycy , pozostał jeszcze jeden kawałek . Często zdarza się ,że na tę 
drogę kierowany jest objazd z drogi nr 50.Czy istnieje możliwość jakiegoś dofinansowania 
od Zarządu Dróg Krajowych?
Wójt Gminy – nie ma takiej możliwości.. To są wnioski do ustawodawcy.
Radny P.Sadurski – radny proponował ustawienie znaku o tonażu do 10 ton , a co z 
kombajnami?
Radny M.Poławski  – pan szuka skrajnych przypadków .
Radny P.Sadurski – było podnoszone ,że ja nie chcę stabilizacji. Była mowa o stabilizacji  w 
Brzozowicy , Głęboczycy. Stabilizacje i asfalt wykonała firma z Węgrowa .
W Brzozowicy na a:la stabilizację wysypano żwir i warstwę asfaltu .
Chciałbym upublicznić prawdę i dlatego składam wniosek formalny o wystąpienie do PSP 
w Mińsku Maz. o raport w sprawie akcji ratowniczo gaśniczej w Brzozowicy .
Wójt Gminy – dlaczego pan Sadurski nie zajął się projektem drogi , wykonawstwem. 
Znalazł się fachowiec od wszystkiego .
Przew.Rady Gminy – padł wniosek Pana Sadurskiego , jaki to ma cel?
To jest bezsens. Stała się tragedia i nie ma sensu powrotu do tego.
Radny Z.Olko – stała się tragedia .Pan Sadurski niech organizuje pomoc .
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Wójt Gminy – nie róbmy cyrku z tragedii , która się stała .
Do akcji jadą ochotnicy , którzy akurat są wolni , nie pracują .Strażak musi być 
przeszkolony , musi mieć zaświadczenie lekarskie .Pan Sadurski nie ma prawa o tym mówić
bo nie ma o tym pojęcia..
Jeśli chodzi o drogę w Brzozowicy to Pan ma nagrania. To nie był żwir , to była mieszanka.
Radny R.Kur – proszę przyjśc na zebranie strażackie jeśli ma Pan odwagę.

Radni w głosowaniu jawnym nie przyjęli wniosku radnego Sadurskiego.

Za wnioskiem głosował 1 radny , przeciw 11 radnych , 2 radnych nieobecnych podczas 
głosowania .

Do pkt.22. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
dokonał zamknięcia sesji. 

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy
Anna Kalinowska

      Waldemar Szymański 


